










- 2 -


No. 38128     


No. 38128     

	November 22, 2018
	
	Le 22 novembre 2018

	
	
	

	BETWEEN:

Christopher Michael Staetter

Applicant

- and -

[bookmark: _GoBack]Director of Adult Forensic Psychiatric Services and Attorney General of British Columbia

Respondents
	
	ENTRE :

Christopher Michael Staetter

Demandeur

- et -

Director of Adult Forensic Psychiatric Services et procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA43979 and CA43980, 2017 BCCA 68, dated February 8, 2017, is dismissed.

	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA43979 et CA43980, 2017 BCCA 68, daté du 8 février 2017, est rejetée. 
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